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Jabbeke                      03 maart ’19 

 

 

Aan het college van burgemeester en schepenen Jabbeke 

Aan de schepen voor Ruimtelijke Ordening Dhr. Casteleyn Frank 

Aan de algemeen directeur Dhr. Gabriel Acke 

 

 

Betreft: schriftelijke vraag 

            Ruimtelijke planning – Inbreidingsproject Jabbeke – omgevingsaanleg  

 

Geachte, 

 

In navolging van het debat en mijn tussenkomst dat werd gevoerd in de gemeenteraad van 04 

februari 2019 onder agendapunt 24 - Ruimtelijke Planning – Inbreidingsproject Jabbeke – 

omgevingsaanleg en de argumentatie van de Burgemeester met het inschakelen de visvijver te 

Snellegem klopt niet. 

 

De verbreding stroomopwaarts was echter voorzien ten zuiden van de Eernegemweg en de 

visvijver ligt ten noorden van de Eernegemweg. 

 

Door studiebureau Lobelle werd er in het verleden een dossier opgemaakt. 

 

Deze studie bevatte een bufferbekken ten zuiden van de Eernegemweg en een zone langs de 

beek van 5 meter breed die recreatief zou kunnen ingevuld worden vanaf de Eernegemweg tot 

aan het Vloethemveld met een voet- en/of een fietspad in combinatie met groen. 

 

Deze studie werd weerhouden door het college daar de aanpalende en betrokken landbouwers 

zouden worden onteigend.  

 

Bij navraag blijkt dat de Nieuwe Polders Blankenberge niet akkoord gaat met de verbreding van 

de polderwaterloop in de vorm van een vijver of iets dergelijks in het inbreidingsplan Jabbeke. 

 

Graag had ik dan ook een afschrift van het voorwaardelijk gunstig advies dat werd verkregen 

door de Nieuwe Polder van Blankenberge. 

 

Bij navraag blijkt dat er nog geen omgevingsvergunning werd aangevraagd met betrekking tot 

de omgevingsaanleg voor het inbreidingsplan Jabbeke en dit in tegenstelling met hetgeen de 

Burgemeester beweerde. 

 

Graag had ik dan ook een afschrift van de omgevingsvergunning verkregen. 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Reinhart Madoc  

Gemeenteraadslid 

 


